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Protokoll nr 6 från ordinarie möte den 17 augusti 2021 
Plats: Digitalt via zoom 

Tid: 13:45 – 15:30  

 

Närvarande rådsmedlemmar: 

Gunilla Göran, Funktionsrätt Stockholm, ordförande, 

Reumatikerföreningen i Stockholm. 

Joakim Centervik, SRF - Synskadades Riksförbund, Stockholm 

Stad. 

Anita Odell, Funktionsrätt Stockholm, OCD föreningen i 

Stockholm 

Anne Sjökvist, Funktionsrätt Stockholm, vice ordf. Hörselskadades 

förening i Stockholm. 

Bertil Orrby, Funktionsrätt Stockholm, Astma- och 

Allergiföreningen i Stockholm. 

Louise Lindström, DHRS - Delaktighet, Handlingskraft 

Rörelsefrihet, Stockholmsavdelningen. 

 

 

Närvarande tjänstemän: 

Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 

Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 

Frånvarande:  

Mia Modig, Funktionsrätt Stockholm, Dövas förening i Stockholm. 

Ola Larson, Stadsarkivet. 

Gabriella Eriksson, bolagsjurist på Kulturhuset/Stadsteatern. 

. 
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1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordningen. 

Ordförande Gunilla öppnade mötet, hälsade alla 

välkomna och dagordningen godkändes.  

2. Föregående protokoll och utseende av justerare.  

Protokollet från 2021-06-08 godkändes och lades till 

handlingarna. Anne Sjökvist utsågs att justera 

protokollet. 

3. Synpunkter på mötesrum och handlingars 

tillgänglighet. 

 

Handlingarna till mötet mailades ut i god tid.  

Vissa tekniska problem med inloggningen till Zoom. 

Stockholmstolkarna dök aldrig upp trots att de var 

inbokade. 

 

 

4. Uppföljningsfrågor. 

 

Diskussion utifrån punkt 6 i föregående protokoll 

gällande status för Tensta träff och hur rådets 

skrivelse initialt nått endast oppositionen, mer korrekt 

att skrivelsen även når sittande majoritet. 

Funktionsrätt Stockholm har ännu inte, beklagligtvis, 

responderat på skrivelsen från rådet om möjligheten 

att etablera ett Funktionsrättens Hus i nuvarande 

tomställda lokaler i Tensta Träff. Gunilla kontaktar 

fortsättningsvis styrelsen för Funktionsrätt Stockholm 

och, anhåller om ett svar. 

Anita kontaktar Stefan Petersson på KTH för att fixa 

till ett Zoom möte. 

 

 

 

5. Inkomna remisser och motioner. 

 

Inga inkomna 

 

6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 

24/8. 

Rådet har följande synpunkter, enligt nedan: 
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Punkt 7 Motion av Clara Lindblom (V) om en 

stadsövergripande strategi samt framtagande av en 

konceptbyggnad för parklekar (KS 2021/217). 

Rådet positiv med tillägget att, 

tillgänglighetsperspektivet beaktas i större 

omfattning, likväl val av material som är 

klimatneutralt och har en långsiktig hållbarhet. 

 

Punkt 11. Förslag om att utreda möjligheten till Pop 

up-ateljéer i Stockholms stad. Rådet ställer sig bakom 

förslaget. 

 

Punkt 12. Utred förutsättningar för Stockholms stads 

deltagande i projektet Wall Street Stockholm. Rådet 

positiv och ser fram emot att initiativ tas för att bjuda 

in rådsmedlemmarna till dialogmöte om innehåll och 

form för eventet. 

 

7. Övriga ombyggnadsprojekt. 

 

Inga nya noterade. Rådet följer utvecklingen av 

ombyggnaden av Årsta bibliotek och Kulturskola. 

Även ombyggnaden, interiört av Asplundhuset för att 

skapa förutsättningar för ny pedagogisk verksamhet 

för barn och ungdom. 

 

8. Rapporter.  

 

Louise som besökt nya Liljevalchs kommer inom kort 

maila över en rapport om besöket. 

 

 

9. Övriga frågor. 

 

Upphandling av självbetjäningsutrustning med 

tillhörande tjänster för Stockholms stadsbibliotek. 

Kontakt har etablerats med enhetschefen för det 

digitala biblioteket och en representant från rådet man 

kommer undersöka vidare möjligheter till samverkan 

och dialog i frågan. 

Riksfinalen i Funkisfestivalen äger rum, digitalt den 

23 augusti med start kl. 18:30 – 21:00 

Du som tittar får vara med och rösta på din favorit. 
https://www.youtube.com/watch?v=EcJJnAgJjEU&t 

https://www.facebook.com/funkisfestivalen/ 

http://www.funkisgladje.se/start.html 
Information om att framgent kommer protokollen 

signeras elektroniskt. Joakim uppmärksammade att 

https://www.youtube.com/watch?v=EcJJnAgJjEU&t
https://www.facebook.com/funkisfestivalen/
http://www.funkisgladje.se/start.html
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tidsgränsen vid inlogg med Bank ID är begränsad, 

detta borde framgå innan man påbörjar signeringen 

för att undvika stress och tidsspillan. 

 Louise informerad om en kurs på folkuniversitetet i 

ämnet kultur och tillgänglighet utifrån 

funktionshindersperspektivet. 

 

 

10. Nästa möte, äger rum den 21 september kl.13:45-

15:30.  

Plattform: Zoom.  

 
 
 

 

Balanslista 

 2021 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 

kommentar 

Hur kan (ska) rådet i 

samarbete med 

kulturförvaltningen utveckla 

nya samarbetsformer?  

Rådet och 

Ledningsgruppen 

på Kuf 

 

 

 

 

Möjliggörande av 

fortlöpande 

kontakt med  

förvaltningens 

samtliga 

avdelningar. 

Gemensamma 

studiebesök på 

verksamheterna. 

 

Kompetensförsörjningsplanen 
HR-chef Carina 

Idenfors 
VT + HT 2021 

Kulturstrategiska programmet David Jonsson  VT  + HT 2021 

Renovering av Årsta 

bibliotek och kulturskolan 

Rådet  

Ulrika Bjurvall, 

lokalenheten och 

Anni Arnefjord 

HT 2021 

Kulturstrategiska programmet David Jonsson  VT + HT 2021 

Utforma kriterier för 

upphandlingar utifrån 

funktionshinderperspektivet 

Rådet VT 2021 

PM som beskriver 

framgångsrika exempel på 

hur FHR verkar i andra 

sammanhang i staden tex på 

stadsdelsnivå 

 

Gunilla Göran,  VT 2021 

Biblioteksplanen, under 

utarbetning 
Daniel Forsman VT + HT 2021 
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Gunilla Göran ordf.             Justerare 

                

 

 

Christer Nygren          Anne Sjökvist 

Sekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

 

Under rapporter 
Projektet från Dövas förening i Stockholm har skickat in 

ansökan till Allmänna arvsfonden och inväntar besked om 

beslut. 

Webbinarium 9/12 kl. 18-12, om stadens strategiska arbete och 

budget gällande funktionshinderperspektivet. 

Webbinarium2 om upphandlingar 10/12 kl. 9-12 

 Jag minns inte att vi pratade om något projekt från dövas förening? Är det om 

teckenspråkets juridiska status i Stockholms stad? Kanske behöver klargöras i 

så fall.  

Webbinariet den 10 december handlade om tillgänglighet i offentlig 

upphandling.  

 

 

 

 

 

 

 

 


